
آرمان ملی: اگرچه انتخابات فدراسیون ژیمناستیک 
اسفندماه گذشته برگزار شد اما نتیجه آن به  دلیل اتفاقاتی 

که رخ داد مورد قبول فدراسیون جهانی قرار نگرفت. 
  انتخابات پرحاشیه 

انتخابات فدراسیون ژیمناستیک روز 24 اسفند برگزار 
شد و عابد حقدادی به عنوان رئیس انتخاب شد. این مجمع 
انتخاباتی با حاشیه های زیادی همراه بود. زهرا اینچه درگاهی 
رئیس پیشین فدراسیون که نامزد ریاست شده بود با وجود 
نتخاباتی، به دلیل آنچه »عدم احراز  حضور در مجمع ا
صلاحیتش« عنوان شد حق شرکت در انتخابات را پیدا 
نکرد و از جلسه بیرون رفت. همه این اتفاقات در حالی رخ 
داد که نماینده فدراسیون جهانی در مجمع شرکت داشت و 
هم اکنون نیز بعد از گذشت بیش از سه ماه نام اینچه درگاهی 
به عنوان رئیس فدراسیون ایران در سایت فدراسیون جهانی 
به چشم می خورد، حتی ایمیل فدراسیون نیز در زمان حاضر 
در اختیار اینچه درگاهی است و فدراسیون ای میلی ندارد و 
به همین دلیل سه اعزام برون مرزی تیم های ژیمناستیک 

در سال جاری لغو شده است. 
  صحبت رئیس سابق 

زهرا اینچه درگاهی که اواخر اسفند ماه در یک برنامه 
تلویزیونی شرکت کرده بود در خصوص اتفاقات انتخابات 
فدراسیون ژیمناستیک، اظهار داشت: بعد از 22 ماه انتخاب 
فدراسیون برگزار شد. خوشحال شدم و انتظار یک انتخابات 
عادلانه را داشتم؛ اما مهندسی در این انتخابات به وضوح 
اتفاق افتاد. انتظار داشتیم این مهندسی تا این حد واضح 

نباشد اما اتفاق عجیبی در این انتخابات رخ داد. 
وی افزود: متاسفانه پشت درهای بسته با ناظر فدراسیون 
جلسه گذاشتند و صحبت های عجیبی به وی انتقال دادند. 
در ادامه ناظر فدراسیون جهانی به من گفت حاضری پست 
بالاتری بگیری و کناره گیری کنی که من قبول نکردم. ناظر 
فدراسیون جهانی که اهل کشور سوریه بود گفت ارتباط 
دولت های ما خوب است و من دوست دارم نقش میانجی 
را بازی کنم. رئیس اسبق فدراسیون ژیمناستیک تصریح 
کرد: در روز برگزاری انتخابات ۳ کارشناس خبره را با وجود 
دعوتنامه به مجمع راه ندادند. هیچ دلیلی عنوان نشد. وقتی 
می خواستم وارد مجمع شوم اجازه حضورم و حتی اجازه 
حضور ناظر فدراسیون جهانی را ندادند. ناظر فدراسیون 
جهانی گفت اگر برای این خانم جایگاهی در نظر گرفته 
نشود، من نمی نشینم. در ادامه مترجم وزارت ورزش آمد. 
قرار بود انتخابات طبق اساسنامه فدراسیون برگزار شود. 
خودم را مقید به اساسنامه وزارت ورزش می دانم اما ما باید 
با هر دو اساسنامه کار کنیم. این دو اساسنامه تفاوت خیلی 
کم با هم دارند. در اساسنامه ما نیامده که نماینده وزارت 

ورزش و کمیته ملی المپیک می توانند رای بدهند 
اما این 2 رای دادند. پولادگر نقش رئیس مجمع را بازی 
کرد. او صحبت های تخریبی علیه من عنوان کرد که جای 
تاسف داشت. پولادگر درباره افراد بزرگی مثل دبیر و ساعی 
صحبت های خوبی انجام نداد. متاسفم احترام ها در ورزش از 
بین رفت و یکبار او من را دروغگو خطاب کرد. اینچه درگاهی 
گفت: تا ابتدای مجمع نمی دانستم که در مجمع هستم یا نه. 
به من دعوتنامه ندادند اما نامه هم به من ندادند که حذف 
شده ام. پولادگر به من گفت صلاحیتم نیامده و من گفتم که 
مجمع را به تاریخ دیگر بگذاریم. پیشنهاد دادم سرپرست 
قانونی با رای گیری انجام شود و نه سرپرست انتصابی. متوجه 
شدم مترجم، اشتباه ترجمه می کند. پولادگر گفت انتخابات 
با اساسنامه وزارت ورزش برگزار می شود، اما مترجم گفت 
انتخابات با اساسنامه فدراسیون برگزار می شود. وی ادامه 
داد: برای رسمیت مجمع باید دو سوم اعضای مجمع در 
مجمع حاضر شوند. این مسأله در هر دو اساسنامه وزارت 
ورزش و فدراسیون آمده است. 2۳ نفر بیرون آمدند. کل 
اعضا 4۸ نفر بودند. تقریبا نصف مجمع بیرون آمد. امضای 
اعضا برای حضور و غیاب است و با آن لیست امضا نمی شود، 
گفت مجمع رسمیت دارد. ابتدای رای گیری دوباره شمارش 
می شود. اگر تعداد افراد کمتر از دو سوم باشد رای گیری 
قانونی نیست و بنابراین انتخابات فدراسیون ژیمناستیک 
باطل است. رئیس اسبق فدراسیون ژیمناستیک عنوان کرد: 
از مجمع بیرون آمدم. یکبار تبرئه شدم و امروز حتی پرونده 
باز هم ندارم. متاسفانه مهندسی انتخابات تا شب انتخابات 
وجود داشت. برای اینکه ناظر فدراسیون متوجه اتفاقات 
باشد انگلیسی صحبت کردم و پولادگر گفت که صحبت 
کردن انگلیسی من توهین به مجمع است. وی در پایان 
خاطرنشان کرد: مجموع آرای حقدادی 2۰ رای و کسانی 
که با من بیرون آمدند 2۳ نفر بودند. این یعنی اینکه حتی 
وقتی من را کنار می گذارند هم تعداد آرای من بیشتر است. 
حقدادی هنوز نام کل اسباب ژیمناستیک را نمی داند. ضمن 

اینکه هرگز برای تعلیق ژیمناستیک ایران مکاتبه نکردم. 
  نامه 

 تسنیم نوشت: در روز 22 فروردین، فدراسیون جهانی 
ژیمناستیک نامه ای به کمیته ملی المپیک ایران ارسال 
می کند و در آن سؤالاتی در مورد عدم حضور اینچه درگاهی 
و اینکه چه فرد یا نهادی چنین تصمیمی را گرفته است، 
می پرسد. فدراسیون جهانی سه ماه فرصت می دهد تا 
کمیته ملی المپیک پاسخی مناسب را تهیه و ارسال کند. 
محمود خسروی وفا رئیس کمیته ملی المپیک در تاریخ 2۰ 
اردیبهشت 14۰2 در نامه ای نکاتی را به وزیر ورزش و جوانان 
اعلام کرده است. در این نامه سؤال فدراسیون جهانی از 

کمیته ملی المپیک مطرح و درخواست شده است که 
پاسخی مناسب تهیه شود. پیرو این موضوع محمد پولادگر 
معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و 
جوانان در تاریخ 7 خرداد در نامه  ای به رئیس کمیته ملی 
المپیک، روند برگزاری انتخابات را تشریح می کند. این نامه 
اما واکنش کمیته ملی المپیک را در پی داشت، خسروی وفا 
17 خرداد در نامه ای به حمید سجادی، اعلام می کند که 
پاسخ  ارسالی از سوی معاونت قهرمانی وزارت ورزش و 
جوانان فاقد معیارهای حقوقی برای ارسال به فدراسیون 
جهانی است چرا که به سؤالات مطرح شده جوابی داده 
نشده است. رئیس کمیته ملی المپیک در این نامه هشدار 
می دهد که اگر تا تاریخ 22 تیر پاسخی متقن به فدراسیون 
جهانی ارسال نشود، احتمال تعلیق فدراسیون ایران بسیار 
زیاد خواهد بود. خسروی وفا در این نامه به وزیر ورزش و 
جوانان پیشنهاد کرده است کمیته ای مرکب از کارشناسان 
تشکیل شود و البته عنوان کرده است که مناسب ترین تدبیر، 

برگزاری مجدد انتخابات است. 
  واکنش وزارت 

مشترک  امور  دفتر  مدیرکل  فرهادیان  آرش 
فدراسیون های ورزشی وزارت ورزش و جوانان در گفت وگوی 
اختصاصی با ایرنا در واکنش به نامه کمیته ملی المپیک و 
پاسخ های مطرح شده از سوی وزارت ورزش و جوانان گفت: 
نامه ای از سوی کمیته ملی المپیک به وزارت ورزش ارسال 
شد. وزارت ورزش نیز پاسخ این نامه را به کمیته المپیک 

ارسال کرد.
 وی افزود: بعد از ارسال پاسخ نامه به کمیته، کارگروهی 
متشکل از کارشناسان حوزه معاونت قهرمانی و همکاران 
اداره کل حقوقی وزارت ورزش نیز تشکیل شد و این 
کارگروه درحال بررسی کم و کیف برگزاری مجمع انتخاباتی 
فدراسیون ژیمناستیک است تا شبهات احتمالی برطرف 
شود و اگر قرار است تصمیمی گرفته شود، با هم فکری 
دوستان اتخاذ شود. فرهادیان در واکنش به اینکه گفته 
می شود پاسخ سوالات فدراسیون جهانی در نامه ارسالی 
وزارت ورزش به کمیته ملی المپیک داده نشده و همین 
مسأله باعث تذکر کمیته ملی المپیک مبنی بر تعلیق 
احتمالی فدراسیون ژیمناستیک ایران شده، عنوان کرد: 
ما با همکاران مان در کمیته ملی المپیک هماهنگ هستیم 
و جلساتی را هم داشتیم و روز دوشنبه هم جلسه ای برگزار 
کرده و در این خصوص صحبت شد. جلسات دیگری هم 
در آینده خواهیم داشت و انشاا... درنهایت در نامه ای به 
فدراسیون جهانی ارسال خواهد شد که حاوی پاسخ سوالات 

این نهاد بین المللی باشد. 
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دیدگـاه

گفت وگو

نامه نگاری ها همچنان ادامه دارد 

کلاف سردرگم ژیمناستیک 

  کوتاه 
فارس: در روزهای اخیر برخی رسانه های اسپانیایی از 
تمایل باشگاه دپورتیوو لاکرونیا برای عقد قرارداد با پاکو خمز، 
سرمربی اسپانیایی تراکتور خبر داده و حتی عنوان کرده اند 
او با توجه به بند فسخی که در قراردادش دارد، می  تواند بار 
دیگر برای ادامه فعالیت به کشور خود بازگردد. هوشنگ 
نصیرزاده، مدیرعامل باشگاه تراکتور در گفت وگو با فارس، 
اظهار داشت: بارها گفته ایم مطالبی که رسانه های اسپانیایی 
در مورد قرارداد خمز منتشر می کنند، برای ما اهمیتی ندارد و 
هرچند نمی توانیم جزئیات قرارداد خمز را اطلاع رسانی کنیم 
اما به مورد اخیر مطرح شده نیز اهمیت نمی دهیم. وی افزود: 
تاکنون هیچ درخواستی از طرف هیچ باشگاهی به خمز و باشگاه 
تراکتور ارسال نشده و او قرار است یکشنبه هفته آینده همراه 
با دستیاران خود به ایران بیاید. اکنون نیز در حال برنامه ریزی 
برای برگزاری اردوهای پیش فصل هستیم و اصلا به اخباری که 
رسانه های اسپانیایی منتشر می کنند، هیچ اهمیتی نمی دهیم. 
تسنیم: عیسی مرادی درباره وضعیت قراردادش برای 
فصل آینده و اینکه آیا قرار است در سپاهان بماند، گفت: هر 
بازیکنی دوست دارد در این تیم بزرگ حضور داشته باشد و 
من هم چهار سال دیگر با سپاهان قرارداد دارم و دوست دارم 
بمانم. واقعیت این است که دوست ندارم از سپاهان جدا شوم یا 
قرضی به تیم دیگری بروم. حالا باید ببینم شرایط چگونه رقم 
خواهد خورد. مهاجم تیم فوتبال سپاهان در ادامه خاطرنشان 
کرد: فکر می کنم در فصل گذشته عملکرد خوبی داشتم و باید 
از اعتماد مورایس تشکر کنم. فصل گذشته تجربیات زیادی را 
به دست آوردم و حالا دوست دارم در سپاهان بمانم و بجنگم 
تا بیشتر فرصت بازی پیدا کنم. وی در مورد عدم قهرمانی این 
تیم در فصل گذشته اظهار داشت: به هیچ عنوان انتظار نداشتیم 
قهرمانی را از دست بدهیم و معتقدم سپاهان در فصل قبل 

شایسته قهرمانی بود. 

بیــن المــلل 
  تونی کروس دست کم یک فصل دیگر در رئال مادرید 
 ،madriduniversal ماندگار شد. به گزارش سایت
هافبک آلمانی رئال مادرید قراردادش را با رئال برای یک 
فصل دیگر تمدید کرد. در واقع مدتی بود که توافق بین 
این بازیکن و باشگاه صورت گرفته بود اما به طور رسمی 
اعلام نشده بود. اکنون باشگاه اسپانیایی این خبر را اعلام 
کرد. در بیانیه باشگاه اسپانیایی آمده است: رئال مادرید 
و تونی کروس برای تمدید قرارداد تا ژوئن 2۰24 به 
توافق رسیده اند. کروس سال 2۰14 از بایرن مونیخ به 
رئال مادرید پیوست؛ درست پس از کمک به آلمان برای 
قهرمانی در جام جهانی فوتبال. این بازیکن ۳۳ ساله جایگاه 
خودش را در رئال تثبیت و ۹ سال در ترکیب ثابت قوهای 
سپید بازی کرده است.  کروس بیش از 4۰۰ بازی برای 

کهکشانی ها انجام داده و 2۰ عنوان 
قهرمانی شامل چهار لیگ قهرمانان، پنج 
جام باشگاه های جهان، چهار سوپرکاپ 
اروپا، سه قهرمانی لالیگا، یک کوپا 
دل ری و سه سوپرکاپ اسپانیا را کسب 
کرده است. او اکنون برای یک سال 

دیگر در رئال مادرید خواهد 
ماند و به این ترتیب پیشنهاد 

چشمگیر عربستانی ها  
را رد کرد.  

حسن یزدانی هم MRI گرفت 
ایسنا: دارنده مدال های طلای جهان و 
المپیک پس از احساس درد در تمرینات تیم ملی 
کشتی آزاد، از زانوی خود MRI گرفت. حسن 
یزدانی دارنده مدال های طلای جهان و المپیک 
که سابقه عمل جراحی بر روی زانوی راست 
خود به دلیل پاره شدن مینیسک خارجی را 
دارد، اینبار در جریان تمرینات پرفشار تیم ملی 
کشتی آزاد از ناحیه زانو احساس درد کرد. 
پس از این اتفاق، کادر فنی تیم ملی کشتی 
آزاد برای جلوگیری از آسیب دیدگی یزدانی، 
خواستار گرفتن MRI از زانوی یزدانی شد تا 
در جریان دقیق وضعیت او قرار بگیرد. یزدانی 
نیز روز سه شنبه گذشته اقدام به گرفتن تصویر 
پزشکی از زانوی خود کرد که MRI نشان داد وی 
مصدومیت جدی ندارد و با فیزیوتراپی مشکل 

زانوی او حل خواهد شد. 

خارج ازمستطیل سبز

لورکوزن روی سردار آزمون  
قیمت گذاشت

بایر لورکوزن حاضر است در قبال دریافت1۰ 
میلیون یورو به بازیکن ایرانی اجازه رفتن دهد. به 
گزارش اسکای، بایرلورکوزن حاضر است در قبال 
دریافت پیشنهاد خوب، سردار آزمون مهاجم 
ایرانی اش را بفروشد و در واقع مشکلی برای 
رفتن این بازیکن وجود ندارد. قیمت درخواستی 
مسئولین لورکوزن در حال حاضر ده تا دوازده 
میلیون یورو است. آزمون فصل گذشته در 2۳ 
بازی برای تیمش 4 گل به ثمر رساند. این بازیکن 
ایرانی در ژانویه 2۰22 از زنیت سن پترزبورگ به 
بایر لورکوزن نقل مکان کرد. چندین تیم در اروپا 
و چند تیم نیز در عربستان خواستار به خدمت 
گرفتن سردار آزمون شدند و باید دید مهاجم 
ایرانی در ادامه در پنجره نقل و انتقالات تابستانی 

چه تصمیمی خواهد گرفت. 

خبـــــر

باید به جیب مان نگاه کنیم 

استقلال سرمربی جدیدش را شناخت و بابت این موضوع به 
نکونام تبریک می گویم، امیدوارم در این فصل اتفاقات خوبی 
برای جواد، استقلال و هواداران رخ دهد. تا چیزی شروع نشود، 
نمی توانیم در مورد موفقیتش پیش بینی انجام بدهیم. باید ببینیم 
نکونام چه تفکراتی دارد و قرار است چه بازیکنانی را جذب کند. 
صحبت کردن در مورد آینده اصلاً درست نیست و باید صبر کنیم 
ببینیم در ماه های آینده چه شرایطی در استقلال پیش خواهد 
آمد. سقف بودجه برای باشگاه ها به این بستگی دارد که قرار است 
چه جایگاهی را در لیگ به دست بیاورند. الان بازیکنی قیمتش 
2۰۰ میلیون تومان است ولی درخواست قرارداد 1۰ میلیارد 
تومانی از باشگاه می کند. این ماجرا ها نشان می دهد مثل گذشته 
اتفاقات بدی در حال رخ دادن است. نباید فقط سقف بودجه را 
تعیین کنیم بلکه باید نظارت هم وجود داشته باشد. در فوتبال روز 
دنیا بازیکنان دارای کلاس جهانی هستند و به چند درجه تقسیم 
 A است نمی تواند پول درجه C می شوند. بازیکنی که در کلاس
را بگیرد، ولی متاسفانه در فوتبال ایران کلاس بندی وجود ندارد. 
هر بازیکنی باید طبق عملکردش درجه بندی و قیمت گذاری 
شود. باید نظارت وجود داشته باشد، کیفیت بازیکنان را بررسی 
و ارزیابی کنند که فصل قبل در تیم های شان چطور بازی کردند 
و چه کیفیتی داشتند، سپس طبق کلاس بندی شان به آن ها 
پول داد. قرار نیست تمام بازیکنان یک مبلغ را بگیرند بلکه باید 
به اندازه خودشان قرارداد ببندند. باید به جیب مان نگاه کنیم، 
سپس به بازار برویم. فوتبال ایران نمی تواند با بودجه فوتبال 
عربستان رقابت کند، چون بودجه آنها قابل قیاس با کشورمان 
نیست. رونالدو وقتی به عربستان می رود و یک قرارداد سرسام آور 
می گیرد یک رزومه قوی دارد. ولی یک بازیکن که پارسال 2۰۰ 
میلیون تومان قراردادش بوده نباید به یک باره طلب 1۰ میلیاردی 
از باشگاه بکند. البته در فوتبال دیده ایم که هزینه زیاد و سرسام آور 
امکان دارد در برخی از اوقات جواب ندهد. در خصوص حضور 
تیم ملی فوتبال در مسابقات کافا درست است که کیفیت و سطح 
رقابت های کافا ضعیف بوده، اما باید دید فلسفه سرمربی نسبت 
به حضور در این مسابقات چیست. البته برگزاری بازی های بهتر 
تدارکاتی مقابل تیم های پرقدرت تر عیار تیم ملی را مشخص 
خواهد کرد و باید صبر داشته باشیم. اگر سال های زیادی است 
که تیم امید به بازی های المپیک راه پیدا نمی کند، قهرمان آسیا 
نمی شویم و در جام جهانی از گروه مان صعود نمی کنیم به خاطر 
این است که از آسیا عقب هستیم. چون ساختار خوبی نداریم و 

هیچ درآمدی در فوتبال ایران وجود ندارد. 

میثم بائو بازیکن سابق استقلال در خصوص 
تغییرات در کادر فنی تیم آبی پوش پایتخت 

صحبت کرد. 
   در خصوص انتخاب جواد نکونام به 
عنوان سرمربی استقلال چه نظری دارید؟

برای نظر دادن در مورد نکونام زود است و باید 
ببینیم او در طول فصل چطور عمل خواهد کرد 
و قابل پیش بینی نیست. متاسفانه در کشور ما 
انتخاب ها اصولی نیست و فضای مجازی برای 
تیم ها تعیین تکلیف می کند که چه کسی بیاید 
و چه کسی برود ولی در کل بین گزینه های 
داخلی به نظر می  رسد در شرایط حال حاضر 

نکونام بهترین گزینه بود. 
   در مورد تفکرات دفاعی نکونام در 

استقلال نظر شما چیست؟
به نظرم نه شیوه ساپینتو درست بود که 
صرفاً به خط حمله و بازی هجومی فکر می کرد 
و نه شیوه جواد نکونام به فوتبال دفاعی صرف 
را می پسندد و برای موفقیت در تیمی مثل 
استقلال باید سراغ تلفیقی از این دو برویم. یعنی 
هم شما به قدر کافی به استحکام دفاعی خودت 
توجه داشته باشی و هم فوتبال هجومی را در 
دستور کارت قرار بدهی و هیچکدام از این دو به 

تنهایی به موفقیت منجر نخواهد شد. 
   شایعاتی که پیرامون دخالت امیر 
قلعه نویی در انتخاب نکونام به عنوان 
سرمربی استقلال در فضای مجازی مطرح 

شده است!
 همان طور که گفتم فوتبال ما افتاده 
دست فضای مجازی و یک نفر یک حرف 
چرندی می زند و همه جا پخش می شود. 
مثل اینکه یک نفر بیاید بگوید قهرمانی فلان 
تیم بیرون زمین رقم خورده و وقتی یکی 
مثل پیروز قربانی با این موضوع مخالفت 
می کند چقدر به او فحاشی می شود. نتایج 
فوتبال در زمین فوتبال رقم می خورد. در این 
خصوص هم با عقل جور در نمی آید که امیر 
قلعه نویی بخواهد در کار استقلال دخالت 
کند. او سرمربی تیم ملی شده و تیمش در اردو 
است و چکار به این دارد که جواد سرمربی 
استقلال باشد یا حسن یا حسین؟ بهتر است 
این جور مواقع آدم به عقل خودش رجوع 
کند. یک انتقادی هم به انتخاب مربیان در 
فوتبال ایران دارم که اصولی نیست. در دنیا 
یک مربی بزرگ و کارنامه دار می بینید یک 
فصل نتیجه نمی گیرد و به خاطر آن 5 سال 
بیرون می نشیند ولی در ایران سرمربی از 
تیم 14 جدول برکنار می شود و سرمربی 
تیم ششم جدول می شود. ۳ تیم را سقوط 
می دهد به لیگ پایین تر و هنوز هست. یک 
چرخه بسته ای وجود دارد که نه کسی وارد 
آن می شود نه کسی از آن خارج می شود. 
در انتخاب دستیار می گویند فلانی مشکل 
مالی دارد و بدبخت است او را دستیار کنیم 
تا یک پولی بگیرد و انتخاب ها فوتبالی نیست. 
همیشه بازیکنانی با ضریب هوشی بالا را 
اولویت قرار می دهند که به عنوان دستیار 
انتخاب کنند ولی اینجا برعکس افراد با ضریب 
هوشی بالا کنار می مانند و افرادی که ضریب 
هوشی پایینی دارند را دستیار خودشان قرار 

می دهند و این اصولی نیست. 

محسن بیاتی نیا
 کارشناس فوتبال 

بائو:
فوتبال ما دست 
فضای مجازی 

افتاده است 

 کمیته فنی قاطعانه به نکونام رای داد 

مظلومی: به دنبال نشستن روی نیمکت استقلال نبودم 
پرویز مظلومی عضو کمیته فنی باشگاه 
استقلال نسبت به شایعات روزهای اخیر 

واکنش نشان داد. 
 انتخاب نکونام 

پرویز مظلومی در خصوص انتخاب جواد 
نکونام به عنوان سرمربی جدید استقلال، 
اظهار داشت: کمیته فنی در جلسه ای که 
برگزار شد با قاطعیت رای به سرمربیگری 
جواد نکونام داد. صورتجلسه شد و به حجت 
کریمی ارائه کردیم. او نیز خیلی استقبال 
کرد و قرار شد باشگاه اعلام کند. من باید 
از خبرنگاران و هوادارانی که مقابل باشگاه 
حضور داشتند عذرخواهی کنم چون جوابگو 
نبودم. گفته بودند هیچ صحبتی نکنید تا 

حاشیه ایجاد نشود. 
 خواسته هواداران 

وی افزود: به هرحال به جواد نکونام و 
هواداران تبریک می گویم. ان شاا... همه به 
او کمک کنند تا به اهدافی که دارد برسد. 
جواد از از خانواده استقلال است. خودش و 
خانواده اش استقلالی بودند. سال ها پیراهن 
این تیم را پوشید. در مربیگری هم از نظر 
فنی واقعا کیفیت خوبی دارد و جوابگو است. 
از همه افرادی که تلاش کردند این اتفاق 
بیفتد تشکر می کنم. روز به روز با او در ارتباط 
و پیگیر امور بودیم. خدا را شکر مشکلات 
برطرف شد. از آنهایی که تلاش کردند 
خواسته هواداران برآورده شود، ممنون 
هستم. مخصوصا حجت کریمی که واقعا 

تحت فشار بود. 

 انتقادات 
پیشکسوت استقلال با اشاره به انتقادات 
هواداران، تصریح کرد: هواداران هم تحت 
فشار و عصبی بودند. گاهی توهین هایی هم 
می شد. الان خوشحالم که خواسته آنها اجرا 
شد. ان شاا... خودشان هم پای کار بمانند 
و حامی سرمربی تیم باشند تا استقلال به 
حق خودش که همان قهرمانی است، برسد. 
نمی دانم قضیه آسیا چگونه می شود ولی 
باید به فکر 2 جام حذفی و لیگ و در کنار آن 
سوپر جام باشیم. تیم بسیار خوبی داریم با 
این حال در بعضی پست ها باید تقویت شود. 
هرچند سال قبل هم بچه ها خیلی زحمت 
کشیدند و باید از آنها تشکر کنم. مظلومی در 
خصوص اینکه طی روزهای گذشته شایعه 
شد برخی اعضای کمیته فنی به دنبال حضور 
خودشان روی نیمکت تیم بودند، گفت: 
من با قاطعیت این موضوع را رد می کنم. 
متاسفانه فضای مجازی ما خیلی مسموم 
شده و پیشکسوتان را روبه روی هواداران 
قرار می دهند. گفتند مظلومی می خواهد 
فلانی را انتخاب کند، می خواهد خودش بیاید 
و... اصلا این مسائل نبود. کمیته فنی از روز 
اول قاطعانه نکونام را انتخاب کرده بودند. با 
احترام به دیگر گزینه ها، نظر کمیته فنی روی 
نکونام به خاطر شرایطی که داشت مثبت بود. 
خواهش می کنم هواداران به این شایعات و 
حواشی توجه نکنند. برخی دوستان به دنبال 
این هستند که کار خودشان را انجام بدهند، 

ما نباید توجه کنیم. 

 پاسخ؟!
وی افزود: برخی دوستان تماس می گرفتند 
فنی  کمیته  سخنگوی  شما  می گفتند  و 
هستید و جواب بدهید، گفتم نیاز نیست. 
هرچه جواب بدهیم، بیشتر وارد حاشیه 
می شویم. صبر کردم کار انجام و تمام شود. 
الان که کار انجام شده جوابگو هستیم. 
می توانستم این حرف ها را زودتر بگویم ولی 
ممکن بود بازهم حاشیه ایجاد شود. الان وقت 
صحبت بود که صحبت کردم. درست است 
که دیگر در هیات مدیره نیستم اما هنوز هم 
هر کاری از دستم بر بیاید برای باشگاه انجام 
می دهم و دنبال انجام کارها هستم. به عنوان 
مثال دیروز برای سند مرغوبه کار که در رهن 
بانک قرار داشت، الحاقیه ای بود که من باید 
امضا می کردم. در کل به جواد نکونام تبریک 
می گویم. او باید خیلی تلاش کند چون 

تیمش شایسته قهرمانی است. 
 تسویه حساب 

عضو کمیته فنی باشگاه استقلال در مورد 
اینکه آیا نگرانی بابت اجرای خواسته های 
نکونام و جذب بازیکنان مدنظرش وجود 
ندارد، گفت: بدهی هایی که به پرسنل، 
. مربوط را  . کارمندان، بیمه، مالیات و.
پرداخت کردیم. سقف وام پرُ شده، از بانک 
شهر ممنون هستیم که خیلی مواقع دست 
ما را گرفت و ان شاا... باز هم کمک کنند. 
الان اولین کاری که باشگاه باید انجام بدهد، 
تسویه حساب با بازیکنان سال قبل است. با 
اینحال استقلال لنَگ نمی ماند. مشکلات 

مالی همیشه در استقلال هست اما دیر یا 
زود کارها انجام می شود. مطئن باشید با 
حضور این مدیریت کار انجام می شود. من 
شاهد این هستم که کریمی و هیات مدیره 
خیلی  در  باشگاه  می کنند.  تلاشی  چه 
زمینه ها بدهی دارد. حسین قربان زاده هم 
قول هایی داده بود. ان شاا... همه کمک کنند 

مشکلات باشگاه حل شوند. 
 هاشمی نسب 

وی افزود: من هم به عنوان یک هوادار 
و پیشکسوت قدیمی نگران هستم. همه 
در تلاش هستیم تلاش هستیم مشکلات 
استقلال حل شوند. در ماجرای نکونام 
خودش می داند که چقدر تلاش کردم. از 
تمام افرادی که روی ما را زمین نینداختند 
تشکر می کنم. هواداران بدانند که همه 
ما خیلی تلاش کردیم این مساله حل 
شود. از وزارت ورزش، مهدی تاج و همه 
دوستانی که پشت کار بودند، تشکر می کنم. 
سوءتفاهماتی به وجود آمده بود که ان شاا... 
دیگر پیش نیاید. مظلومی در مورد اینکه در 
کنار جواد نکونام، حضور مهدی هاشمی 
نسب در استقلال نیز جذابیت ویژه ای 
برای هواداران دارد، گفت: هاشمی نسب 
یکی از بازیکنان با تعصب استقلال بود و 
خاطراتی خوبی از او داریم. جواد هر کسی 
را دوست دارد می تواند بیاورد. دستیارانش 
را چه خارجی و چه داخلی خودش انتخاب 
می کند. ما هم هر کمکی بربیاید انجام 

می دهیم و از او حمایت می کنیم. 

برگزاری انتخابات سوم تیرماه فدراسیون بولینگ و بیلیارد لغو و به 
زمان دیگری موکول شد. 

به گزارش مهر، وزارت ورزش پیش از این سوم تیرماه را به عنوان 
زمان برگزاری مجمع انتخاباتی فدراسیون بولینگ و بیلیارد مشخص 
کرده بود تا بعد از ۸ ماه وضعیت مدیریت این فدراسیون مشخص 
شود اما در آستانه تشکیل این مجمع، لغو آن در دستور کار قرار 

گرفته است. 
فدراسیون بولینگ و بیلیارد به دلیل تعدد مسابقات و برنامه هایی 
که این روزها با آن مواجه است خواستار تعویق انتخاباتش شده است 

که با موافقت وزارت ورزش همراه بود.  مسابقات اسنوکر قهرمانی 
آسیا از 27 تیرماه همزمان در سه بخش زیر 21 سال، تیمی و ۶ توپ 
در تهران آغاز شده و تا 4 تیرماه هم ادامه خواهد داشت. همایش 
بین المللی علم و رشته های بیلیاردی نیز طی روزهای اول و دوم 
تیرماه آغاز می شود و کلاس بین المللی داوری هم دیگر رویدادی است 
که فدراسیون در برنامه های این روزهایش قرار دارد. ۳۰ مهرماه سال 
گذشته دوره ریاست هاشم اسکندری در فدراسیون بولینگ و بیلیارد 
به پایان رسید. وی طی این مدت سرپرستی فدراسیون متبوعش را 

بر عهده داشته است. 

انتخابات 
 فدراسیون 
 بولینگ و بیلیارد 
به تعویق افتاد


